
P r o t o k ó ł   Nr  XIX/ 2008 
 

z wyjazdowej sesji Rady Gminy Zarszyn odbytej w dniu 21 sierpnia 2008r. w stołówce 
szkolnej Szkoły Podstawowej w Jaćmierzu.  
  
Początek sesji - godz. 9.00     zakończenie - godz. 11.25  
 
Radni obecni : 
 
      1.   Konieczny Janusz  

2. Dębski Janusz  
3. Niemiec Wojciech       
4. Krzysztof Tomków       
5. Malik Adam            
6. Mindur Andrzej         
7. Ołowiańczyk Zygmunt     
8. Stączek Ryszard      
9. Szajna Anna         
10. Trygar Krystyna  
11. Węgrzyn Maria  

      12. Gierad Alfreda 
      13. Michalski Edward 
      14. Kuzianik Alicja 
 
Radni nieobecni: 
 
        1. Małek Janusz 
 
 
Ponadto w sesji uczestniczyli : 
 
- Wójt Gminy Zarszyn      - Pan Andrzej Betlej 
- Zastępca Wójta Gminy     - Pan Zbigniew Dec 
- Sekretarz Gminy Zarszyn      - Pan Andrzej Piotrowski 
- Skarbnik Gminy      - Pani Ryszarda Mikołajek 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jaćmierzu   - Pani Beata Nowak 
- Kierownicy jednostek organizacyjnych i referatów gminy 
- Sołtysi 
  
 
 
Porządek obrad :  
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wniesienie poprawek i uwag do protokołu z poprzedniej sesji.  
4. Interpelacje radnych.  
5.Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym 
   z  realizacji uchwał Rady Gminy. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy Zarszyn na 2008r. 

 7. Ocena stanu przygotowania  placówek oświatowych funkcjonujących na terenie Gminy 
      Zarszyn do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2008/2009. 
 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały własnej Rady Gminy Zarszyn     
      Nr XVI/116/2008 z dnia 30 kwietnia 2008r. w sprawie zasad korzystania ze stołówek 
      szkolnych oraz odpłatności za posiłki przygotowane w tych stołówkach. 
  9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
      zagospodarowana przestrzennego dla działki nr ewid. 1576 połoŜonej w miejscowości 
      Zarszyn i działki nr ewid. 1222 połoŜonej w miejscowości Posada Zarszyńska. 
 10.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu 
      zagospodarowania przestrzennego dla działki nr ewid. 96 połoŜonej w miejscowości  
      Zarszyn.  
 11.Wolne wnioski i zapytania. 
 12.Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
 13.Zakończenie sesji. 

        
Ad. 1. Wyjazdową sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Pan Janusz Konieczny , który 
powitał zebranych i na podstawie listy obecności stwierdził, Ŝe w sesji uczestniczy 14 radnych. 
Obrady były zatem prawomocne do podejmowania uchwał. 
 
Ad. 2. Nie wniesiono propozycji zmian do porządku obrad ustalonego przez Przewodniczącego 
Rady Gminy.  
 
Ad. 3. Protokoły z dwóch poprzednich sesji Rady Gminy Gminy tj. XVII i XVIII -tej przyj ęte 
zostały bez uwag.  
 
Ad. 4. W interpelacjach głosu nie zabierano.  
 
Ad. 5. Wójt Gminy Andrzej Betlej złoŜył sprawozdanie z swojej działalności w okresie między 
sesjami, w tym z realizacji uchwał Rady Gminy i z pracy poszczególnych referatów w Urzędzie 
Gminy.  Informacja ta stanowi załącznik do protokołu.   
 
Nad złoŜonym sprawozdaniem w dyskusji głos zabrali : 
- Radna Alfreda Gierad oświadczyła,  iŜ z uwagą wysłuchała sprawozdania Wójta z jego 
działalności w okresie między sesjami i stwierdziła, Ŝe jest pod wraŜeniem aktywności zawodowej 
Wójta w okresie wakacyjnym. Jednocześnie zapytała, czy  nadmiaru tych obowiązków nie moŜe 
podzielić w taki sposób, by w okresie letnim mógł skorzystać z urlopu wypoczynkowego.. 
 
- Radny Wojciech Niemiec poprosił o przybliŜenie zagadnienia związanego z realizacją 
przedsięwzięcia pn. ”Przebudowa drogi krajowej Nr 28 Zator-Medyka na odcinku Zarszyn-Długie 
o długości 1.767 km” w zakresie planowanego remontu nawierzchni tej drogi. 
 
- Wójt odpowiedział radnemu Wojciechowi Niemcowi, Ŝe na zlecenie Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych i Autostrad obecnie opracowywany jest projekt  przebudowy nawierzchni w/w odcinka  
drogi wraz z jej odwodnieniem, budową przepustów, remontem chodników od  budynku poczty  
w Zarszynie. Planowany termin rozpoczęcia remontu to wiosna 2009 r.   
 
- Wójt podziękował radnej Alfredzie Gierad za troskę o jego wypoczynek i stwierdził  jednocześnie, 
Ŝe  jego ciągła obecność i  śledzenie na bieŜąco zagadnienia związanego z pozyskiwaniem  środków 
pozabudŜetowych nie pozwala na razie skorzystać z dłuŜszego urlopu wypoczynkowego, być moŜe 
uda  mu się odpocząć we wrześniu br.  
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Ad. 6. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 r. 
- Skarbnik Gminy Pani Ryszarda Mikołajek  poinformowała o autopoprawce Wójta wniesionej do 
projektu uchwały. Następne  szczegółowo omówiła projekt budŜetu po stronie dochodów 
i wydatków wskazując na podstawie jakich umów,  pism i decyzji  zmiany te zostały wprowadzone. 
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
oznajmiła, Ŝe członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 19 sierpnia br. dokonali analizy projektu 
uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 r i zaopiniowali  go pozytywnie. 
 
W dyskusji nad  w/w projektem uchwały głos zabrali :  
- Radny Wojciech Niemiec w nawiązaniu do ujętego § 5 rozdz. 71004 projektu  uchwały zmian 
budŜecie Gminy na 2008r zadania „Plany zagospodarowania przestrzennego” poprosił Wójta 
o informację na jakim obecnie etapie są prace przygotowawcze do opracowania planów 
zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Odrzechowa  i Pielnia. 
 
- Wójt odpowiedział radnemu Wojciechowi Niemcowi, Ŝe obecnie trwają prace nad opracowaniem 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego dla  miejscowości Odrzechowa i Pielnia. 
Dla Odrzechowej jeden etap przygotowuje firma, która będzie budować wiatraki w tej 
miejscowości,  a drugi Gmina i prawdopodobnie ten projekt będzie gotowy do końca br. 
Natomiast plan zagospodarowania przestrzennego dla Pielni w większej jego części wykona 
równieŜ firma planująca budowę  wiatraków w tej miejscowości. 
 
Wobec braku dalszych głosów dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2008 r. Uchwała 
podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała stanowi załącznik 
do protokołu.  
 
Ad. 7.  Kolejny punkt porządku obrad dotyczył oceny stanu przygotowania szkół do rozpoczęcia  
nowego roku szkolnego 2008/2009.  
Pisemną informację w powyŜszej sprawie złoŜył Pan Sebastian Bętkowski Dyrektor ZEAS  
w Zarszynie i wszyscy radni i zaproszeni goście tę informację otrzymali wraz z zaproszeniami  
 na sesję.  
 
W dyskusji nad złoŜonym sprawozdaniem głos zabrali :  
- Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury Zdrowia Prawa i Porządku Publicznego Pan Krzysztof 
Tomków który powiedział, Ŝe  członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 20 sierpnia 2008r. 
wysłuchali sprawozdania Dyrektora ZEAS w przedmiotowej sprawie i jednoznacznie stwierdzono, 
Ŝe obiekty szkolne zarówno wewnątrz jak i na zewnątrz są coraz ładniejsze. W celu poprawy ich 
stanu technicznego wykonano wiele bieŜących i kapitalnych remontów. Jedynie, co nie udało się 
w tym roku zrealizować to, nie wykonano odwodnienia budynku Szkoły Podstawowej  
w Nowosielcach - według wypowiedzi Dyrektora ZEAS zadanie to będzie realizowane na wiosnę 
2009. Nie dokończono rozpoczętej  budowy Szkoły Podstawowej w Odrzechowej,  gdzie cały czas 
oczekuje się na moŜliwość pozyskania środków pozabudŜetowych na tę inwestycję.  
W dalszej wypowiedzi Przewodniczący Komisji zaznaczył, iŜ w trakcie posiedzenia zwrócono  
uwagę na to, iŜ w okresie wakacji większość boisk i obiektów szkolnych jest zamknięta. 
W sytuacji, gdy na ich wyposaŜenie samorząd poniósł duŜe nakłady finansowe, obecnie stoją one 
niewykorzystane, a dzieci i  młodzieŜ szkolna , która nie wyjechała na wakacje nie moŜe 
z nich  korzystać. W związku z tym zdecydowano, iŜ przed następnym wakacjami  członkowie 
Komisji ponownie zajmą się tym tematem. 
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- Radny Janusz Dębski powiedział między innymi, Ŝe  w okresie tegorocznych  wakacji prawie 
w kaŜdej szkole udało się zrealizować potrzebne zadania remontowe. Dodał równieŜ, iŜ ma 
nadzieję Ŝe  uda się równieŜ  pozyskać środki na dokończenie budowanej  Szkoły Podstawowej  
w Odrzechowej. Radny podkreślił takŜe, iŜ mając na uwadze letni wypoczynek dzieci i młodzieŜy 
wnioskuje, by w okresie wakacji obiekty szkolne i przyszkolne były otwarte, a chętni mogli z nich  
korzystać, oczywiście w odpowiednich godzinach i pod opieką uprawnionych osób..  
 
- Kierownik Referatu Oświaty Kultury i Zdrowia Pani Bogumiła Bętkowska oznajmiła, iŜ na 
terenie naszej gminy w okresie wakacji istnieje pilna potrzeba utworzenia schroniska szkolnego. 
Dodając przy tym, iŜ wymogi takie spełnia obecnie Szkoła Podstawowa w Jaćmierzu , gdyŜ  tutaj 
przeprowadzony został kapitalny remont stołówki szkolnej, pozostaje jedynie doposaŜyć to    
planowane schronisko w szafki i łóŜka. Kierownik poinformowała  takŜe,  iŜ Program Integracji 
Społecznej stwarza  moŜliwość zorganizowania wakacji dla dzieci i młodzieŜy z tym, Ŝe zadaniem  
tym powinny zajmować się jedynie osoby odpowiednio przygotowane, które fachowo będą 
sprawować opiekę nad dziećmi i  młodzieŜą , a takŜe  odpowiadać za powierzony im obiekt i sprzęt 
szkolny. Na odpowiednią organizację wolnego czasu w okresie wakacji  moŜna pozyskiwać środki 
pisząc odpowiedni  projekt, jednocześnie jak zasugerowała Kierownik wcześniej naleŜy rozeznać 
wśród dzieci  i młodzieŜy,  czy będą chętni na tego typu zajęcia w własnym środowisku szkolnym.  
 
- Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury Zdrowa Prawa i  Porządku Publicznego Pan Krzysztof 
Tomków stwierdził, iŜ członkowie Komisji równieŜ poparli wniosek  utworzenia na okres wakacji 
schroniska  szkolnego w Szkole Podstawowej w Jaćmierzu. Dodał takŜe,  by w przyszłości gdy 
wszystkie dzieci w Odrzechowej będą uczyć się w nowej szkole, budynek starej szkoły moŜna 
będzie wykorzystać w porozumieniu z ZZD Odrzechowa dla  potrzeb utworzenia schroniska 
szkolnego. 
 
- W toku dalszej dyskusji Wójt poinformował, Ŝe w br.  na remont szkół wydatkowano kwotę ponad 
247 tys zł. Z waŜniejszych remontów, których nie udało się wykonać to brak odwodnienia budynku 
SP w Nowosielcach jak równieŜ nie dokończono budowy Szkoły Podstawowej w Odrzechowej. 
Wójt dodał jednocześnie, Ŝe najprawdopodobniej w lutym 2009r. odbędzie się nabór wniosków na 
inwestycje oświatowe i taki wniosek zostanie złoŜony celem pozyskania środków na ukończenia 
budowy w/w szkoły. 
 
Ad. 8. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały w sprawie  zmiany uchwały własnej Rady Gminy Zarszyn Nr XVI/116/2008 z dnia  
30 kwietnia 2008r. w sprawie zasad korzystania ze stołówek szkolnych oraz odpłatności za posiłki 
przygotowane w tych stołówkach. 
 
- Wójt Gminy uzasadniając celowość podjęcia przedmiotowej uchwały powiedział między innymi, 
Ŝe na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej  w Jaćmierzu i Dyrektora Gimnazjum w Długiem 
dokonuje się zmiany w uchwale własnej z dnia 30 kwietnia br. gdzie w  § 6 pkt.a wprowadza się 
zmianę stawki Ŝywieniowej z kwoty 2,00 zł na kwotę 2,30 zł. Wzrost stawki wynika ze wzrostu cen 
Ŝywności. 
 
- Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury Zdrowia Prawa i Porządku Publicznego Pan Krzysztof 
Tomków poinformował, Ŝe na posiedzeniu w dniu 20 sierpnia br. członkowie Komisji dokonali 
analizy przedmiotowego projektu uchwały, zaopiniowali  pozytywnie nie wnosząc Ŝadnych 
poprawek. 
 
Wobec braku dalszych głosów dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały własnej Rady Gminy Zarszyn  
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Nr XVI/116/2008 z dnia 30 kwietnia 2008r. w sprawie zasad korzystania ze stołówek szkolnych 
oraz odpłatności za posiłki przygotowane w tych stołówkach. Uchwała podjęta została 
jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 9-10. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad dwoma 
tematycznie powiązanymi punktami porządku obrad,  a mianowicie podjęcie uchwał w sprawie : 
 
- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowana przestrzennego dla działki 
nr ewid. 1576 połoŜonej w miejscowości Zarszyn i działki nr ewid. 1222 połoŜonej w miejscowości 
Posada Zarszyńska. 
-przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki  
nr ewid. 96 połoŜonej w miejscowości Zarszyn.  
 
- Wójt Gminy uzasadniając celowość podjęcia w/w uchwał powiedział między innymi, 
Ŝe uchwalenie planów miejscowego zagospodarowania w granicach w/w działek stworzy podstawy 
prawne, przestrzenne i wytyczne do inwestowania na tym terenie w sposób umoŜliwiający 
wytworzenie zwartej i uporządkowanej przestrzeni, która przyniesie gminie i jego mieszkańcom 
wymierne korzyści społeczne i ekonomiczne. Podjęcie niniejszej uchwały zostaje poprzedzone 
analizami  z których wynika, Ŝe po uchwaleniu planu przewiduje się wzrost wartości rynkowej 
wskazanego terenu, uatrakcyjnienie gminy dla potencjalnych inwestorów, stworzenie wytycznych 
do inwestowania na tym terenie. Proponowane do objęcia planem zagospodarowania 
przestrzennego są  to graniczące ze sobą działki o nr ewid. 1576 połoŜona w Zarszynie i Nr ewid. 
1222 połoŜona w Posadzie Zarszyńskiej o łącznej  powierzchni 4,60 ha i są to grunty wcześniej 
oddane aportem do spółki Gminy z Carpatią Meeat. Natomiast działka o nr ewid. 96,  to działka 
będąca w dyspozycji Wspólnoty Pastwiskowej połoŜona w Zarszynie o powierzchni 11 ha. 
Następnie Wójt dodał, iŜ cały czyni starania o pozyskanie  potencjalnych inwestorów do 
inwestowania na w/w działkach, na które dobrze byłoby mieć wcześniej opracowane plany 
miejscowego zagospodarowania.  
 
- Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Budownictwa i Finansów Pani Krystyna Trygar 
oznajmiła,  iŜ członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 19 sierpnia 2008 r dokonali analizy  
w/w projektów  uchwał i  zaopiniowali je pozytywnie.  
 
W dyskusji głos zabrali : 
- Sołtys Franciszek Gajewski zastrzegł, Ŝe z chwilą pojawienia się potencjalnego inwestora na 
działkę nr ewid. 96 połoŜoną w Zarszynie, członkowie Wspólnoty Pastwiskowej będą mieć prawo  
współdecydować o przeznaczeniu tej działki pod daną  inwestycję.  
 
- Radna Krystyna Trygar zapytała,  jaka jest w tej chwili  moŜliwość odzyskania działki wniesionej 
aportem do Spółki Gminy z Carpatią Meeat i jakie to będą koszty, wiedząc, Ŝe działka ta została 
uzbrojona przez Carpatię Meeat  w wodę, energię elektryczną i kanalizację  
 
- Wójt odpowiedział między innymi,  jeŜeli potencjalny  inwestor będzie chciał wykorzystać 
tę działkę  pod konkretną inwestycję, to wtedy moŜna będzie rozpocząć w tej sprawie rozmowy 
 z  Carpatią Meeat dodał takŜe, iŜ  szacowany koszt tej uzbrojonej działki to kwota  ok. 1 mln zł.  
 
- Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 
poddał pod głosowanie kolejno projekt uchwały w sprawie : 
 
-przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowana przestrzennego dla działki 
nr ewid. 1576 połoŜonej w miejscowości Zarszyn i działki nr ewid. 1222 połoŜonej  
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w miejscowości Posada Zarszyńska. Uchwała podjęta została jednomyślne. W głosowaniu udział 
brało 14 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.,  
 
-przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki  
nr ewid. 96 połoŜonej w miejscowości Zarszyn. Uchwała podjęta została jednomyślne.  
W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 11. W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrali : 
 
- Sołtys Zbigniew Mazur zapytał w następujących sprawach : 
- czy Gmina Zarszyn naleŜy do Związku Gmin Wiejskich i jakie zajęła  stanowisko w kwestii 
projektu utworzenia funduszu sołeckiego, 
- czy juŜ zostały podjęte konkretne decyzje odnośnie budowy  boiska sportowego w Jaćmierzu, 
- poprosił o podanie terminu na składanie wniosków do przyszłorocznego budŜetu gminy, 
- zapytał, kto będzie naprawiał  zniszczony dach na budynku sklepu z artykułami budowlano – 
przemysłowymi w Posadzie Jaćmierskiej. 
 
- Radny Wojciech Niemiec kolejny raz wnioskował o naprawę drogi powiatowej w BaŜanówce 
biegnącej przy budynku remizy OSP w tej miejscowości. Radny zgłosił takŜe wniosek 
o udroŜnienie odwodnienia przy budynku domu ludowego w BaŜanówce. 
 
- Radny Ryszard Stączek w swojej wypowiedzi stwierdził,  iŜ przywiązuje bardzo duŜą uwagę do 
sesji wyjazdowych, gdyŜ tego typu posiedzenia dają  większe moŜliwości spotkania radnych 
z wyborcami jak równieŜ stwarzają moŜliwości poznawcze. Dodał, iŜ ta dzisiejsza sesja wyjazdowa 
pozwoli radnym i zaproszonym gościom  na miejscu zapoznać się z dorobkiem Szkoły 
Podstawowej w Jaćmierzu. Następnie w kilku zdaniach  przedstawił historię powstania  
i działalność tej szkoły. Podziękował radnym i Wójtowi  za udzieloną wszelką pomoc podczas 
prowadzonego remontu  szkoły i stołówki szkolnej. Na zakończenie radny Ryszard Stączek 
wnioskował o podjęcie działań związanych z pilnym wykonaniem chodnika od szkoły do rynku  
wzdłuŜ drogi powiatowej w Jaćmierzu. Zasugerował równieŜ, by w przyszłości urządzić  
w Jaćmierzu z tego szkolnego terenu obiekt szkolno- sportowy.  
 
- Radna Krystyna Trygar kolejny raz wnioskowała o ustawienie sygnalizacji świetlnej przy 
przejściu dla pieszych szczególnie obok  szkoły i na tzw. krzyŜówce  Zarszynie. Motywując tym, iŜ  
coraz większy  ruch samochodowy na tej krajowej drodze, znacznie utrudnia przejście na  na  drugą 
stronę jezdni. 
 
- Radna Anna Szajna równieŜ wnioskowała o ustawienie sygnalizacji świetlnej przy  przejściu dla 
pieszych na drodze  krajowej Nr 28 w kierunku Ośrodka Zdrowia w Nowosielcach. 
Poprosiła równieŜ o rozwaŜenie moŜliwości  podłączenia  do istniejącego oświetlenia ulicznego 
dodatkowych dwóch  lamp oświetleniowych w Nowosielcach.  
 
- Radny Zygmunt Ołowiańczyk wnioskował o naprawę drogi i kładki  na rzece Pielnica  na granicy  
Pielni z Nowosielcacmi  w kierunku Zespołu Szkół Rolniczych w Nowosielcach. 
 
- Radny Adam Malik podziękował w imieniu własnym i mieszkańców za wykonanie nawierzchni 
asfaltowej na gminnej drodze w Posadzie Jaćmierskiej jak równieŜ poprosił, by w miarę 
posiadanych środków poprawić stan  innych dróg gminnych w tej miejscowości.  
 
- Radny Andrzej Mindur kolejny raz wnioskował  o  rozpoczęcie inwestycji  budowy oświetlenia  
drogowego w Odrzechowej.  
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- Pani Beata Nowak Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jaćmierzu  podziękowała Przewodniczącemu 
Rady Gminy i Wójtowi  za przyjęcie zaproszenia na zorganizowanie wyjazdowej sesji Rady Gminy 
w stołówce szkolnej Szkoły Podstawowej w Jaćmierzu. Pani Dyrektor dodała, iŜ ku zadowoleniu 
wszystkim szkoła ta pięknieje, a to dzięki przeprowadzonym w niej remontom tj. kompleksowa 
wymiana okien, kapitalny  remont stołówki szkolnej, połoŜenie wykładziny podłogowej „Gamrat” 
i wiele innych. Za co wyraziła słowa podziękowania Wójtowi i Dyrektorowi ZEAS,  a takŜe za to, 
iŜ  remont ten został wykonany szybko, sprawnie i w okresie wakacji.  
 
Ad. 12. Odpowiedzi na wolne wnioski zapytania udzielili : 
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny odpowiedział, Ŝe z dniem 31 sierpnia 2008r. 
mija termin składania wniosków  do budŜetu gminy na 2009r. 
 
- Na  zgłoszone wnioski i zapytania Wójt Gminy odpowiedział: 
    
     - Sołtysowi Mazurowi, mówiąc Ŝe: 
- Gmina nasza naleŜy do Związku Gmin Wiejskich  i do tej pory nikt nie  nie zwrócił się  z prośbą 
o wyraŜenie naszego stanowiska w kwestii utworzenia funduszu sołeckiego, 
- obecnie w budŜecie gminy nie ma wolnych środków na budowę boiska sportowego, być moŜe 
pojawią się programy unijne do  których  moŜna będzie składać wnioski na budowę boiska 
sportowego z nawierzchnią trawiastą , 
- w kwestii naprawy zniszczonego dachu na budynku sklepu w Posadzie Jaćmierskiej Wójt 
odpowiedział, Ŝe temat  ten naleŜy rozwaŜyć pod kątem moŜliwości zbycia tego budynku przez 
Gminę. 
 
    - Radnemu Wojciechowi Niemcowi : 
- kolejny raz wystosowane zostanie pismo do Starostwa Powiatowego w Sanoku o naprawę 
nawierzchni drogi powiatowej w BaŜanówce, 
- sprawę udroŜnienia odwodnienia przy domu ludowym w BaŜanówce zgłosi Kierownikowi 
Referatu Gospodarki Komunalnej Przestrzennej Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 
 
    - Radnemu Ryszardowi Stączkowi : 
- najprawdopodobniej w 2009 r ruszy zmodyfikowany  Program „GAMBID”, do którego moŜna 
będzie składać wnioski na remont i budowę dróg powiatowych, być moŜe wtedy uda się pozyskać 
środki na wybudowanie w Jaćmierzu wnioskowanego chodnika wzdłuŜ drogi powiatowej. 
 
    - Radnej Krystynie Trygar:: 
- najprawdopodobniej w przyszłym roku w trakcie przebudowy nawierzchni krajowej z Zarszyna do 
miejscowości Długie uda się rozwiązać problem zainstalowania sygnalizacji świetlnej przy 
przejściach dla pieszych w Zarszynie. 
 
 
    - Radnej Annie Szajna : 
- przekaŜe do Referatu Gospodarki Komunalnej Przestrzennej Rolnictwa i Ochrony Środowiska  
celem rozeznania sprawę  technicznej moŜliwości podłączenia dwóch lamp oświetleniowych do 
oświetlenia ulicznego w Nowosielcach. 
 
    - Radnemu Zygmuntowi Ołowiańczykowi : 
- temat naprawy mostku na Pielnicy na granicy Nowosielec i Pielni przekaŜe do załatwienia  
Referatowi  Gospodarki Komunalnej Przestrzennej Rolnictwa i Ochrony Środowiska.  
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Wójt nadmienił takŜe, iŜ planowane jest spotkanie z projektantem budowy zbiornika retencyjnego  
w Pielni i przy tej inwestycji zaplanowany zostanie kapitalny remont drogi i kładki. 
 
    - Radnemu Andrzejowi Mindurowi: 
- obecnie nie ma moŜliwości wybudowania oświetlenia ulicznego w Odrzechowej z uwagi na ciągły 
brak wolnych środków w budŜecie. Wójt dodał takŜe, iŜ na inwestycję tę  opracowany jest projekt 
i pozwolenie i cały czas trwa oczekiwanie  na uruchomienie programów, do których moŜna będzie 
składać wnioski na  to  zadanie. 
Następnie Wójt poinformował , iŜ pojawiła się moŜliwość budowy na terenie gminy ekologicznego 
oświetlenia hybrydowego czyli  połączenie oświetlenia energii słonecznej z energią wiatrową.  
Najprawdopodobniej w przyszłym roku na w/w zadanie  odbędzie się  nabór wniosków  do nowego 
Programu, a nie mając w budŜecie gminy środków na budowę tradycyjnego oświetlenia 
drogowego, musimy szukać innych źródeł dofinansowania, gdzie w/w  zadanie moŜe być  
sfinansowane w 85 %. 
 
- Zastępca Wójta Pan Zbigniew Dec poinformował radnych i sołtysów, by w terminie do trzech 
tygodni od sesji złoŜyli wnioski  z propozycją przekształcenia dróg wewnętrznych na drogi gminne. 
 
- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poinformował,  iŜ po sesji rozdana zostanie 
informacja Wójta o przebiegu wykonania budŜetu Gminy Zarszyn za I półrocze 2008r., dodając 
przy tym,  jeŜeli ze strony radnych pojawi się inicjatywa to w/w temat moŜe być przedmiotem 
obrad następnej sesji Rady Gminy. 
 
 Ad. 13.  Na zakończenie sesji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny podziękował 
radnym z Jaćmierza i Dyrektorowi Szkoły Podstawowej w Jaćmierzu za zaproszenie do odbycia 
wyjazdowej sesji Rady Gminy Zarszyn w szkole, a wszystkim zebranym za aktywny udział  
w obradach i ogłosił dziewiętnastą sesję Rady Gminy Zarszyn  w bieŜącej kadencji za zamkniętą. 
 
 
 
Protokołowała:          Przewodniczący  
Irena Kasza       Rady Gminy  Zarszyn 
        mgr Janusz Konieczny 
 


